
Онова което е зад нас е и пред нас. Кое е бъдещето на нашето минало? Това е
настоящият миг. А кое е миналото на нашето бъдеще? Отново настоящия миг.
Затова настоящия миг е много важен – как живеем.

----------------------

Ние  сме  вечни  души.  Ние  сме  вечни  братя  и  сестри.  Вечността  е  отвъд
всякакви  очаквания.  Отвъд  ограниченията  на  света.  Понякога  може  да  ти
взриви  ума  –  как  е  възможно  да  имам  толкова  голямо  семейство?!  Но
връщайки се назад можем да разберем, че имаме един и същ баща. 
                                            

----------------------

Онези, които са слепи, вярват в случайността. Онези, които са умни, вярват в
карма. Те знаят, че ако има действие, ще има и последствие. Ала онези, които
са мъдри, вярват в божествената милост. И бих казал, че тя е окончателният
план на Върховния Бог. 

----------------------
                                                                                          
Бъдете съдия на самите себе си. Бъдете си сами гуру. А на останалите бъдете
адвокати. Съдия на себе си и адвокат на другите. 

----------------------

Любовта  е  най-висшата  способност  на  душата.  Тя  е  и  най-интелигентният
начин  да  притежаваш  някого.  Любовта  е  естествената  стихия  на  душата.
Болката е в сърцето, а любовта – в душата. 

----------------------

Животът е дълъг, но тече много бързо. Едновременно с това животът е съвсем
кратък, а отнема толкова дълго време да оцелееш в него. Понякога си мислим,
че ние действаме. Обаче това е духовен – дори не духовен – това е умствен
егоизъм.  Понеже  аз  научих,  че  аз  трябва  да  бъда  смирен,  затова  аз  съм
смирен.  Тази  история  започва  и  завършва  с  мен.  Това  не  е  достатъчно.
Забравете  за  себе  си.  А  как  можем  да  забравим  себе  си?  Не  като
интелектуално се убеждаваме: “Аз трябва да забравя за себе си.” Но веднага
щом обикнеш някого, губиш себе си. 



Винаги правете добро! Разбира се, трудно е да се разбере кое е добро и кое
лошо, но дълг на интелигентния човек е да открие. Търсете! 

----------------------

Доброто е най-големият враг на най-доброто. 

----------------------

Истинската сила на човека се крие в сърцето. Без съмнение, има някаква сила
в ръцете на мъжете; без съмнение, има някаква сила в аргументите на жените;
и  всички  ние  споделяме  някаква  сила  на  мозъка,  но  като  цяло  най-най-
доброто място, най-мощната енергия притежаваме в гръдта си. Там е мястото,
където живее душата, а също и където живее Богът. Затова това място трябва
да бъде чисто. 

----------------------

Миналото е история, бъдещето е мистерия, настоящият момент е дар. Защото
можем да сме щастливи тъкмо сега. Стремете се да живеете по такъв начин
живота си: всеки миг, всеки ден, който ни е даден, е дар. 

----------------------

Материята  идва  от  материя;  животът  идва  от  живот;  съзнанието  идва  от
съзнание; любовта идва от любов. Това е великото уравнение на битието. 

----------------------

Добре е да дойдем на себе си, колкото и да е болезнено. Защото истината е
винаги болезнена.  В истината няма удобство.  Истината винаги е прекалено
трудна за понасяне. Тя е като товар. Затова ние не търсим истината, не търсим
истинния Бог, търсим милостивия Бог. И вие също трябва да сте милостиви.
Дори да сте били измамени, бъдете милостиви. 

----------------------

Ние през цялото време много се радваме на новодошлите, защото те внасят
нов смисъл в живота ни. Каквото съм придобил, каквото съм насъбрал в този
живот – то е за тях. Така цялата система става ползотворна. Защо? Защото в
края на краищата, много е просто: трябва да живеем за някого, не за себе си.
Да живеем за другите. И ако по някакъв начин сме въвлечени в подобен тип
духовни взаимоотношения, това е голямо щастие, голяма благословия за нас.



Хората  не  страдат  от  нещата  които  ги  сполитат,  а  от  начина  по  който  ги
оценяват.

----------------------

Нека  развиваме  ценностите  и  преценките  си  по  такъв  начин,  че  да  сме
способни  да  приемаме  всичко  добре  –  каквото  и  да  идва  към  нас,  да  го
приемаме добре. Считам, че това е една уместна дефиниция за развитие – да
успяваме  да  приемаме  уроците,  които  ни  връхлитат  по  все  по-правилен
начин.

Ако  има  нещо,  което  ти  липсва  в  живота,  доближи  се  до  божествената
реалност и то ще бъде изпълнено. 

----------------------

Себереализация означава да разберете кои сте. Всъщност, ние търсим себе
си. Казва се, че хората имат три самоличности: едната е това, което показват
пред другите; втората е, което си мислят, че са; а третата – което действително
са.  Търсенето  на  самите  себе  си  е  дълго  пътуване.  И  ако  сме  достатъчно
откровени, трябва да се стремим да обединим тези три сфери на идентичност.

----------------------

Не е необходимо да ставате учители и господари. Бъдете господари на себе
си.  Да  побеждаваш  другите  е  сила.  Да  победиш  себе  си  е  истинското
могъщество. 

----------------------

Ако можеш да видиш божествената подредба зад всичко – виждаш същината. 

----------------------

Човек постига съвършенство според вярата си. Така че каквато е вярата ви,
съобразно нея ще пожънете и резултата. Затова нека развиваме вяра. 

----------------------

Вярата  идва  от  общуването.  Да  се  притеснява  вярата  на  човека  -  това  е
духовно убийство. Това е най-големият грях. Трябва да пазим вярата си и да
внимаваме да избягваме всичко, което разрушава връзките ни. Или да търсим
такова общуване, което помага на вярата ни да расте. 



Има разлика между знание и мъдрост. Знанието е информация, а мъдростта е
цялостен поглед към битието. И можем да кажем, че истинската мъдрост е
практическата способност да обичаме. Това е велика тайна на живота. 

----------------------

Да  консултираш  хората  за  едни  и  същи  проблеми  десет  години  наред  е
безсмислено,  просто  е  загуба  на  време.  Затова  основен  принцип  при
консултирането е: „За теб и с теб съм готов да сторя всичко. Но вместо теб –
нищо.” 

----------------------

Съществуването на цветята е пряко доказателство за съществуването на Бог.
Инак би било невъзможно да ги има! 

----------------------

Вярата е онова убеждение, до което достигаш чрез любов. 

----------------------

Помнете, докато искаме нещо, ние сме ангажирани със себе си. 

----------------------

Повечето хора обичат от недоимък. Не им достига нещо, нуждаят се от нещо,
затова искат да го намерят в другия човек. А великите души обичат, защото
преливат;  те  имат  толкова богатства,  толкова съкровища,  че се нуждаят  от
партньори, за да споделят. Това е тайната на любовта. 

----------------------

Затова моля ви, докато свидните ви хора са тук, стремете се да им служите и
да ги обичате! Сега, днес, не утре! Ако изпуснем възможността, тя никога няма
да се върне.

----------------------

Реките  с  лекота  текат  към  океана.  Понякога  реките  изкачват  планини  и
прокопават  нов пролом,  те  също  преодоляват  много  препятствия,  при  все
това  достигат  целта,  към  която  са  се  запътили.  По  същия  начин  и  на  нас
понякога  ни  се  налага  да  се  изправяме  срещу  препятствия  в  духовния  си
живот, но никога не се обезсърчавайте, никога не се предавайте! 


